

Title (en)

CLOSURE WITH TAMPER INDICATING BAND.

Title (de)

VERSCHLUSS MIT BAND ZUM ANZEIGEN UNERLAUBTEN ÖFFNENS.

Title (fr)

BANDE INDIQUANT UNE TENTATIVE D'OUVERTURE.

Publication

**EP 0111559 A1 19840627 (EN)**

Application

**EP 83902354 A 19830610**

Priority

US 38738282 A 19820611

Abstract (en)

[origin: WO8304402A1] A closure for containers, and more particularly a closure (14) which may be of a molded plastics material which is cooperable with existing neck finishes (12) and wherein the closure (14) includes a tamper indicating band (40) having a plurality of resilient barbs (42) which will engage and lock beneath the existing shoulder (24) of the conventional neck finish (12) in an automatic manner so as to eliminate special tooling now required in conjunction with metal closures.

Abstract (fr)

Dispositif de fermeture pour des conteneurs, et plus particulièrement dispositif de fermeture (14) pouvant être constitué d'un matériau plastique moulé et coopérant avec les parties terminales d'un goulot existant (12), ce dispositif de fermeture (14) comprenant une bande d'indication de tentative d'ouverture (40) ayant une pluralité de barbes élastiques (42) s'engageant et se verrouillant sous l'épaulement existant (24) de la finition conventionnelle d'un goulot (12), automatiquement, pour éliminer l'outillage spécial qui est actuellement nécessaire dans le domaine des dispositifs de fermeture métalliques.

IPC 1-7

**B65D 41/34**

IPC 8 full level

**B65D 41/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 41/3428** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8304402 A1 19831222**; EP 0111559 A1 19840627; EP 0111559 A4 19850916

DOCDB simple family (application)

**US 8300912 W 19830610**; EP 83902354 A 19830610